

Referat af Årsmøde d. 9. mar. 2016

Mødt: LSP, NFRK, LFHR, SAR, NSPR, FRKS, SYR, NORD, RKL, ØLR, STBR, BELS, SYK, MLR, BRN, VOSK.

Ej mødt: FUKR, MØN, NOR, VIMR, FKR, SGR, RØSK, KLIK.

1. Ranglistevinderne gratuleres.
Pony dressur: Emilie N. Larsen
Pony spring: Mikala Colberg Nielsen
Hest dressur: Lotte Postborg
Hest spring: Anja Lunn
2. Valg af dirigent.
Niels True som meddelte at Årsødet var lovlig indvarslet.
3. Valg af referent.
Charlotte Hannibal
4. Opråb af klubber.
Se ovenfor
5. Godkendelse referat fra sidste møde.
Godkendt
6. Formandens beretning v/Lisbet Tetsche.
Se vedhæftede fil
Sonja Bækkel stopper som klubkonsulent.
Fortæller om jobbet:
Infokanal mellem klubberne og DRF. (ikke reglement). Organisatoriske og lovmæssige mægler ved opståede problemer mellem bestyrelse og klub.
Henvendelse til Lisbet eller DRF hvis du er interesseret. Herefter indkaldes til seminar, hvis man findes egnet. Aflønning som officials. Der SKAL være en klubkonsulent i distriktet.
7. Orientering fra forretningsudvalget v/Lisbet Tetsche.
TD basiskursus d. 9-10. april www.go.rideforbund/kurser-møder.dk
TD hvervet skal tidsbegrænses, så TD'ere ikke har urimelige lange stævnedage.
TD fordelingen er på plads. se hjemmesiden.
DRF Go: Alle A-B-C-D-stævner registreres via Go. Kan også snart håndtere kat. 1-2-3 ponyer.
Ny struktur for championaterne 2017.
For at klubber ikke skal komme ud i ubehagelige og langvarige diskussioner om, hvornår et medlem skal ekskluderes, rådes klubberne til at have en paragraf om eksklusion i klubvedtægterne. Klubberne kan melde sig ind i Dansk Erhverv for billige penge og få gratis rådgivning.
DRF kommer med et oplæg til 70 års reglen på rep.mødet.
Der er forslag fra DRF om, at ændre distriktskontingentet. 3 modeller præsenteres på rep.mødet.
DRF fylder 100 år i 2017.
Nyhedsmailen fra DRF er opsagt pr. 1.3.16.

8. Godkendelse af regnskabet v/Helle Koch-Hansen.
Godkendt. Overskud ca. 7.000kr
9. Fremlæggelse af budgettet for 2015 v/Helle Koch-Hansen.
Helle havde ikke fået det med. Ligner regnskabet. Mål: overskud ca. 10.000kr
Nedskrivning af kontingent, da vi har en fin kapital. Se pkt. 14.
10. Valg af bestyrelsesmedlemmer.
Helle Koch-Hansen (modtager gerne genvalg).
Genvælt.
Niels True (modtager gerne genvalg).
Genvælt.
11. Valg af suppleanter:
 1. suppl. Frank Andersen (modtager gerne genvalg).
Genvælt.
 2. suppl. Hanne Brebøl Thorsen (modtager gerne genvalg).
Genvælt.
12. Valg af revisorer:
Charlotte Hannibal (modtager gerne genvalg).
Genvælt.
Ole Brebøl Thorsen (modtager gerne genvalg).
Genvælt.
13. Valg af revisor suppl.
Vagn Lollike (modtager gerne genvalg).
Genvælt.
14. Fastsættelse af kontingent.
Distriktsbestyrelsen foreslår nedsættelse af kontingent fra 15 til 10kr. Godkendt.
VOSK: Vi kan holde kontingent og give mere til mesterskaberne.
Lisbet: Der har været lidt utilfredshed gennem årene, med at der bliver brugt så meget på mesterskaberne.
Claus/Janne: Det kommer klubberne til gode at sætte kontingentet ned.
15. Behandling af indkomne forslag. Skal sendes til bestyrelsen senest 8 dage før årsmødet.
Ingen forslag.
16. Orientering fra stævnekoordinatoren v/Janne Bæktoft.
Tak for godt samarbejde.
2015: 28 C-stævner, 40 D-stævner = 68 stævner på 52 uger minus jul og sommerferien.
Nu skal klubberne søge halvårligt og det er gået godt.
Hvis klubberne ikke sender propositioner senest 6 uger før termin, får de ingen stævner.
Det er gået rigtigt godt, alle klubber har overholdt fristen.
Kvartal 4 + 1 søges senest 15/4-2016.
Alle mesterskaber gik godt.
For 2016 er der kun planlagt iv'indv. spring i VOSK d. 13-14/6.
Janne opfordre sjællandske klubber til at tage mesterskaberne efter diskussionen omkring, hvorfor det kun var lollandske klubber på fb 2015.
Har prøvet at være retfærdig med fordelingen af stævner.

Prøv at arbejde sammen om stævnerne klubberne imellem. C-stævner med D-klasser spærrer for rene D-stævner.

Skriv hvis I er utilfredse.

Tina/RKL: Ej budt ind på mesterskaberne pga. hetzen på fb.

Christina/NSPR: Er der regler for, hvor langt der må være mellem C-stævner på tværs af distriktet ? Ja det er der ! Giv Janne besked.

SAR: Skal vi have en dialog om hvorledes vi skal gøre fremadrettet ? Skal der overhovedet afholdes mesterskaber ? Hvordan får vi rytterne til at deltage ?

Helle: Skal der laves et ??? på de klubber, så de bliver fordelt ?

Tina/RKL: Det kan godt være lidt farligt. Janne udtrykker bekymring.

VOSK: Rigtig ærgerligt. Kun ne mesterskaberne også være som klubsamarbejde ? Vi ved ikke, hvordan der afholdes mesterskab.

NSPR: Holder møde i næste uge og melder tilbage.

SYK: Kunne der være en fælles "hjælper-korps" i D5 ?

RKL: Holdmesterskabet kan holdes der, hvis det må holdes i juni.

NSPR: Vil gerne byde ind, men ved forlidt, så har brug for hjælp.

Niels: Erfaringsudveksling - kunne det være et match ?

SAR: Første gang en klub afholder dressur stævne, skal det måske ikke være et mesterskab, men det er dog rimeligt til at gå til.

Pia Stiller er rigtig god som TD'er til mesterskaber, hun er klar på at vide meget om hvad, der kan gå galt..

MLR: Det bliver jo ofte "soldaterne" der mangler, måske er der folk til de "almindelige" opgaver.

Claus: Mesterskaber er ikke meget andet end en normal-klasse. BLOT en klasse ekstra.

NFRK vil heller ikke afholde mesterskaber.

Det kommer på som pkt. ved næste møde i juni, hvor vi kan drøfte emnet videre.

LSP: Det bliver gjort til lidt som "piece of cake". Der er lidt andre ting, som også skal være i orden. Så det er lidt at lokke, ved at sige, at det er almindelig klasse. Brug et år på at komme ud

og kigge før I byder ind.

Niels: Hvad gør vi bedst ?

RKL: Tænk også på økonomien inden I byder ind.

17. Orientering fra breddeudvalget v/Sonja Bækkel, Louise Jørgensen.

Aflysning af kvalifikation i næste uge i KLIK.

TREC kval. d. 16/4 til Vilhelmsborg. Finale i D5 d. 7/5.

Se datoer for breddekvalifikationer/finale i seneste referat.

NSPR rider uden for D5..

18. Besøg af DRF Breddeaktivitetsudvalget.

Jette Jønsson fra DRF Breddeaktivitetsudvalget præsenterede power point om breddeaktiviteter. Hun er medarrangør af landsfinalerne på Vilhelmsborg og repræsentant for breddeudvalget i D2.

Jette pointerede: Bredde = holdånd.

19. Evt.

Vaccination er ændret til 7 mdr.frem for 6 mdr. 3 uger på nye vaccinationer på heste født efter

2012.

FRKS: Kan der åbnes for flere klubber til E-stævner ?

Der tales om, hvorfor der er valgt max. antal. Der kan afholdes D-stævner i stedet.

Pkt. på dagsordenen til næste møde.

Subaru-cuppen: LFHR kan ikke tage flere arrangementer.

Maria Stryhn synes det er rigtig ærgerligt, at den afholdes uden for DRF-regi.

NSPR har desværre heller ikke mulighed for at afholdes den, da banen ikke har været brugt i mange år.

Næste møde: D. 22-06-2016 kl. 19.00 på Brændte Ege.

Pbv.

Lisbet